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Udvalget for Landdistrikter og Øer 

Til: 

Dato: 

Boligministeren 

18. september 2020 

 

 

 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

ULØ alm. del 

Spørgsmål 212 

Hvad kan ministeren oplyse om, hvor mange tomme boliger, der er på øerne 

aktuelt, og set over de seneste 5 år? Og kan ministeren oplyse, hvorvidt de 

boliger, der er solgt over de seneste 5 år, nu bebos af dem, der har købt 

boligerne? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V), Peter Juel-Jensen 

(V), Anni Matthiesen (V), ikkemedlem af udvalget (MFU) Jane Heitmann (V) 

og MFU Heidi Bank (V). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk, 

Peter.Juel.Jensen@ft.dk, Anni.Matthiesen@ft.dk, Jane.Heitmann@ft.dk, 

Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

Karina Lorentzen Dehnhardt 

formand 
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